

Privacy Policy

Website: engelsbrick.com

Effective date: May 23, 2023

We respect your right to privacy. This Privacy Policy describes what data we collect, how we use it, and how we protect it.

1. What Data We Collect

When you visit engelsbrick.com, we may collect the following information:

- Personal data that you voluntarily provide through forms (e.g. name, phone number, email).
 - Technical data: IP address, device type, browser, language, date and time of visit.
 - Behavioral data via analytics services (e.g. Google Analytics, Yandex Metrica).
-

2. Purposes of Data Processing

We process your data for the following purposes:

- To respond to inquiries submitted via forms.
 - To improve user experience and site usability.
 - To analyze user behavior in order to improve content and marketing.
 - To send informational or promotional communications (only with your consent).
-

3. Data Sharing with Third Parties

We do not share your personal data with third parties except in the following cases:

- Hosting providers and analytics services operating under confidentiality agreements.
 - When required by law.
-

4. Cookies

We use cookies to:

- Store user preferences;
- Collect statistical data;
- Support advertising and analytics tools.

You can disable cookies in your browser settings; however, this may affect the proper functioning of the website.

5. Data Security

We take all reasonable organizational and technical measures to protect your data from loss, unauthorized access, or disclosure.

6. Your Rights (GDPR)

You have the right to:

- Request a copy of your personal data;
- Request correction or deletion of your data;
- Withdraw your consent to processing.

To exercise these rights, please contact us at: export@engelsbrick.com

7. Policy Updates

We may update this Privacy Policy from time to time. Updates will be posted on this page with the current effective date.

By continuing to use the website, you agree to the terms of this Privacy Policy.

Contact

If you have any questions regarding the processing of personal data, please contact us:

 **Email:** export@engelsbrick.com

Политика конфиденциальности

Сайт: engelsbrick.com

Актуально с 23 мая 2023 года

Мы уважаем ваше право на конфиденциальность. Настоящая Политика конфиденциальности описывает, какие данные мы собираем, как их используем и как обеспечиваем их защиту.

1. Какие данные мы собираем

При посещении сайта **engelsbrick.com** мы можем собирать следующие данные:

- Личные данные, которые вы добровольно предоставляете через формы (например, имя, телефон, e-mail).
- Техническую информацию: IP-адрес, тип устройства, браузер, язык, дата и время посещения.

- Поведенческие данные через аналитические сервисы (например, Google Analytics, Yandex Metrica).
-

2. Цели обработки данных

Мы обрабатываем ваши данные для следующих целей:

- Ответ на запросы, отправленные через формы.
 - Улучшение пользовательского опыта и удобства сайта.
 - Анализ поведения пользователей для улучшения контента и маркетинга.
 - Рассылка информационных или рекламных сообщений (только с вашего согласия).
-

3. Передача данных третьим лицам

Мы не передаём ваши персональные данные третьим лицам, за исключением:

- Провайдеров хостинга и сервисов аналитики, работающих по договорам конфиденциальности.
 - В случаях, предусмотренных законом.
-

4. Cookies

Мы используем файлы cookies для:

- Сохранения пользовательских настроек;
- Сбора статистических данных;
- Поддержки работы рекламных и аналитических инструментов.

Вы можете отключить cookies в настройках браузера, но это может повлиять на корректную работу сайта.

5. Защита информации

Мы принимаем все разумные организационные и технические меры для защиты ваших данных от утраты, несанкционированного доступа и распространения.

6. Ваши права

Вы имеете право:

- Запросить копию ваших данных;
- Потребовать их корректировку или удаление;
- Отозвать согласие на обработку.

Для этого напишите нам на: **export@engelsbrick.com**

7. Изменения политики

Мы можем время от времени обновлять эту Политику. Обновления будут публиковаться на этой странице с актуальной датой.

Если вы продолжаете использовать сайт, вы соглашаетесь с условиями настоящей Политики конфиденциальности.

Контакты

Если у вас есть вопросы по обработке персональных данных, пожалуйста, свяжитесь с нами:

 **e-mail: export@engelsbrick.com**